
 

Politikerinitiativ till fritidsnämnden Lägg inlinegolv i Björknäs 
 
Våra ishallar står ju outnyttjade under ett par månader varje sommar. 
Varför inte erbjuda möjligheten till inlineåkning under några sommarmånader. 
 
Mitt förslag är : 
 
-Att vi lägger ett vitt inlinegolv i Björknäs ishall.  
 
Golvet kan även användas som gymnastikgolv, till rullskridskodiskon, allmänhetens inlineåkning och 
för roller derby, som är en snabbt växande idrott främst tjejer utövar. 
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